

KFZ Halter- und Induktivladegerät "Magic"



Wireless Charging



15 Watts power



Auto close/open



Auto alignment



4.7-6.7 Inch



Vertical & Horizontal



KFZ Halter- und Induktivladegerät "Magic"

Lüftungsgitter-Halterung mit 15 Watt Induktivlader. Die Halterung lässt sich leicht montieren und hält Ihr Smartphone sicher. Die präzise Mechanik und ein reibungsloses Gestänge fährt die Klemmen aus einer hochwertigen Aluminiumlegierung automatisch auf- und zu.

Die Halterung scannt das eingesetzte Gerät und richtet die Ladespule automatisch aus, so dass Qi fähige Geräte immer effizient aufgeladen werden. Smartphones werden bis zu einer Distanz von 8 mm induktiv aufgeladen, auch wenn das Gerät mit einer Hülle geschützt ist.

Die Halterung verfügt über eine interne Batterie, die das Öffnen und Schließen der Halterung ermöglicht, ohne dass es mit dem Bordnetz verbunden ist.

Selbstverständlich können auch nicht Qi fähige Geräte gehalten, und mit einem Externen Ladegerät aufgeladen werden.

Die Halterung ist vor Geräte von 4.7 bis 6.7 Zoll geeignet und 360° drehbar.

Technische Daten:

- Einsatzort: KFZ Lüftungsgitter
- Für Geräte von 4,7 bis 6,7 Zoll
- Eingang: 5,0V/2A; 9,0V/2A; 12V/2A max.
- Ausgang: 5V/1A; 9,0V/1,1A; 12V/1,25A
- Gesamtleistung: 15 Watt
- Übertragungsabstand: ≤ 8 mm
- Standard: Kabelloser Ladestandard
- Material: Aluminiumlegierung + Galvanisch gehärtetes Glas + ABS + PC + Silikon

Car holder and inductive charger "Magic"

Ventilation grille holder with 15 watt inductive charger. The holder is easy to mount and holds your smartphone securely. The precise mechanism and smooth linkage automatically opens and closes the clamps made of high quality aluminum alloy.

The holder scans the inserted device and automatically aligns the charging coil so that Qi enabled devices are always charged efficiently. Smartphones are charged inductively up to a distance of 8 mm, even when the device is protected with a case.

The holder has an internal battery that allows it to be opened and closed without being connected to the on-board power supply.

Of course, non-Qi capable devices can also be held, and charged with an external charger. The holder is suitable in front of devices from 4.7 to 6.7 inches and rotates 360°.

Technical data:

- Place of use: Car ventilation grille
- For devices from 4.7 to 6.7 inches
- Input: 5.0V/2A; 9.0V/2A; 12V/2A max.
- Output: 5V/1A; 9.0V/1.1A; 12V/1.25A
- Total power: 15 watts
- Transmission distance: ≤ 8mm
- Standard: Wireless charging standard
- Material: aluminum alloy + electroplated tempered glass + ABS + PC + Silicone

Art.Nr: 260391

Art.Nr: 4024559260391

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice